
 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 9. september 2015 stillet følgende 

spørgsmål nr. 144 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 144:  

”Vil ministeren oplyse, om BIOS har sikret gennemskuelighed i vagtplanerne, og om 

der er ansatte, der ikke er mødt op, eller har meldt sig syge fra start?” 

 

Svar: 

Til brug for min besvarelse af spørgsmålet har ministeriet anmodet Region Syddan-

mark om bidrag.  

 

Region Syddanmark har oplyst, at ”regionen ikke ligger inde med informationer om 

de konkrete spørgsmål”. 

 

Regionen har videre oplyst, at man ”følger BIOS tæt med henblik på at sikre, at regio-

nen får de beredskaber, BIOS er kontraktligt forpligtet på at levere. 

 

BIOS har udmeldt en vagtplan for det første rul over flere måneder. Der er lavet en 

vagtplan med frivillig ekstravagter for oktober. Regionen er netop nu i færd med at 

gennemgå denne”. 

 

Jeg kan henholde mig til regionens bidrag.  
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